

Leading innovation from within



Equipment/Assistant Engineer 設備助理工程師

Department: MOCVD Equipment Dept. 設備部門

Location: Hsinchu Science Park, Taiwan 台灣新竹科學園區

Who We Are 公司簡介

IQE is the leading supplier of compound semiconductor wafer products and advanced material solutions to the global semiconductor industry. IQE is essential to technology growth markets, as the only compound semiconductor epitaxy foundry with a global footprint and proven ability to manufacture at scale.

IQE 是全球半導體業化合物半導體晶圓產品和先進材料解決方案的領先供應商。IQE 是技術增長市場的關鍵，因為它是唯一的化合物半導體磊晶廠，擁有全球足跡和經證明的規模生產能力。

Our Vision 願景

IQE's vision is to be the best advanced semiconductor materials solutions company in the world. Being best means delivering outstanding quality, service, technology and value such that we become the first-choice supplier for all our customers.

IQE 的願景是成為世界上最好的先進半導體材料解決方案公司。成為最佳公司意味著提供傑出的質量、服務、技術和價值，使我們成為所有客戶的首選供應商。

Our Values 公司價值觀

IQE's strength lies in the expertise and diversity of our workforce. This is supported by our culture of integrity, accountability, excellence, valuing people and teamwork.

IQE 的優勢在於我們員工團隊的專業知識和多樣性。這得到了我們誠信、負責、卓越、重視人才和團隊精神的文化支持。



www.iqep.com/our-people

About the role 工作內容

We are looking for an Equipment/Assistant Engineer to join the team in Taiwan. The Equipment/Assistant Engineer will be performing troubleshooting and repair of MOCVD equipment.

我們正在尋找設備/助理工程師加入台灣的團隊。該設備/助理工程師將對 MOCVD 設備進行故障排除和維修。

About you 工作條件

- Associates or bachelor degree in a technical field
- Good at PLC
- Operation control
- Improvement of equipment problems and function enhancement
- 專科、大學理工相關科系畢業
- 擅長PLC
- 操作控制及故障排除
- 改善設備問題及功能提昇

Why should you join us? 加入我們

All our employees benefit from: 福利制度

- 14 months annual salary.
 - Additional insurance
 - Variable profit-sharing bonus.
 - Pay Raise
 - Excellent training system.
 - Travel activities.
 - Meal allowances
 - Nursing room/medical room for employees.
 - Annual health exam.
 - Complimentary parking space.
 - Healthy lunch boxes.
 - Welfare committee benefits.
-
- 保障年薪14個月。
 - 享有勞保、健保、團體保險及職災保險。
 - 員工認股及分紅制度。
 - 調薪制度。
 - 完善教育訓練制度。
 - 年度旅遊活動。
 - 員工用餐補助。
 - 員工集哺乳室/醫護室。
 - 年度健康檢查。
 - 員工免費停車位。

- 定期篩選便當廠商及提供健康餐便當。
- 職工福利委員會各項福利。

Want to learn more? Contact our in-house TalentAcquisitionTeam@iqep.com or visit our website [Current Vacancies | IQE Corporate \(iqep.com\)](https://www.iqep.com)

想瞭解更多嗎？請聯繫我們



IQE is an equal opportunities employer that values diversity at all levels. All qualified applicants will receive consideration for employment without regard to race, color, religion, sex, sexual orientation, gender identity, or national origin.

IQE 是一個給予平等機會的公司，重視所有層面的多樣性。所有符合的求職者都會得到考慮機會，不分種族，膚色，宗教，性別，性取向，性別認同，或國籍。